
Sammandrag från F2013 föräldramöte 2023-09-18 

 

Plats:  Åhus IF Klubbstuga 

Närvarande föräldrar:  

Andreas (Ellie)  

Johanna (Juni)  

Peter (Pixie)  

Maria (Moa) 

Christian (Filippa) 

Angela (Ida) 

Per (Elsa L) 

Mathias O, Cecilia (Lova) 

Kajsa (Agnes) 

Sara (Linnea) 

Mattias E (Alva) 

Marlen (Majken) 

 

Agenda 

➢ Laget generellt 

o Johanna nu även officiell ledare 

▪ Behöver ha en ledare till när gruppen växer 

▪ Fokusområde målvakt 

▪ Behöver en kvinna till på grund av bestämmelser ang män och 

tjejernas omklädningsrum 

o Utvecklingen går spikrakt uppåt, måste acceptera att den planar ut lite 

▪ Tjejerna börja göra saker på match som vi tränat på 

o 80% träningsnärvaro i snitt (Högst 94% - Lägst 60%) 

o Truppen växer, fyra nya tjejer i höst så totalt 18 spelare 

▪ Mycket positivt att många vill spela fotboll med oss! 

▪ Utmaningar 

• För många vid match, någon måste ev stå över match 

• Olika nivåer, träningen måste anpassas för att passa alla 



▪ Viktigt att meddela i god tid om man INTE kommer så tränarna kan 

planera övningar som passar de som kommer! Det går bra att meddela 

privat utanför gruppen. 

▪ Extra träning kommer att erbjudas de som är nya 

 

➢ Träningen framöver 

o IP stänger i mitten av oktober 

o Önskat träningstid på Furuhov måndagar 17:30-19:00 

▪ Ej bekräftad ännu 

o Önskat träningstid i Sånnahallen 

▪ Lördagar13-14 i B-hallen (Bekräftad) 

▪ Vi kör lite frivillig träning där med fokus på lek och spel. 

▪ Inte nödvändigtvis träning varje lördag, info kommer. 

o ”Frivillig fys” tillsammans med föräldrar 

▪ Vi ses på Campingen och joggar ett par km 

• Maria tar lead på detta och sätter några datum 

➢ Cuper under vinter och vår 

o Vi utvärderar just nu vad som finns, men nedan vad vi redan planerar 

▪ Ifö Bromölla Indoor Cup 

• 12 november – (Anmälda 

▪ Kristianstad Arena Cup 

• 13 januari – 24 Anmälda 

▪ Åhus Cupen 

• Kristi Himmelfärdshelgen 

➢ Ölandscupen augusti 2024 

o Det är vårt lags tur att åka på Ölandscupen 2024, det följer ett fast schema 

som föreningen har satt. 

o Datum 2–4 augusti 

o Åhus IF bor sedan några år alltid i Talluddens Stugor 

▪ Gångavstånd till matchplanerna 

▪ Minigolf 

▪ Poolområde 

▪ Möjlighet till gemensam grillning etc. 

▪ OBS! - valfritt att bo här!  

• Vore dock kul om alla kunde bo tillsammans så att tjejerna och 

föräldrarna kan umgås på ett lätt och avslappnat vis. 

▪ Finns stugor från 4–12 bäddar 

▪ Bokningen öppnar 2 november 

• Vi bokar alla boenden samtidigt och gemensamt  

o Johanna har tagit på sig ansvaret att boka 

o Prata ihop er om ni vill dela boende 

o Kontakta Johanna privat senast 29 oktober med 

önskemål om storlek av stuga 

 



➢ Seriespel 2024 

o Årets serie inte tillfredställande, för låg nivå på många lag 

▪ Det är inte utvecklande att vinna med mer än 10 mål i det flesta 

matcherna 

▪ Vi hade en lång dialog med Skåneboll i somras om en annan 

seriefördelning, dessvärre resultatlös. 

o Just nu förs dialog med andra klubbar om att önska spela i samma serie 2024 

o Ett alternativ kan vara att anmäla oss i F2012 ”Lätt” serie nästa år. 

▪ KDFF och Wä F2013 spelar redan där 

▪ Bromölla överväger detta 

▪ Nackdelen blir att Åhus IF troligtvis kommer att ha tre lag i den serien i 

så fall. 

o Eventuellt ett nytt upplägg från fotbollsförbundet på gång – positivt för oss 

o Vi har för avsikt att endast ha ett lag i seriespel även om vi nu är 18 spelare 

▪ Tappar vi några så får vi inte ihop lag 

▪ De flesta tjejer tränar väldigt mycket annat också, att då spela dubbelt 

på helgerna blir slitsamt 

▪ Vi tränare skulle få lägga ytterligare 3-4 timmar i veckan i så fall 

o Vi behöver använda oss av andra modeller när någon ska stå över spel 

▪ Med 18 spelare kan vi inte få ihop det med att tre står över en halvlek 

▪ Några spelare kommer att behöva stå över en hel match 

• Hur dessa väljs ut återkommer vi med när säsongen startar 

▪ Vissa spelare kommer eventuellt att kunna få spela med F2012 

• Gäller endast om dom har behov av spelare 

• Vårt eget lag går alltid först 

• Tränarna avgör vilka som ska kunna användas för spel i F2012 

o Alla är inte mogna för det 

o Bara pelare som står över match i vårt lag kan vara 

aktuella 

o Får ni direkta frågor från andra lag – hänvisa till oss 

 

➢ Utvecklingssamtal inför 2024 

o Vi kommer att hålla individuella utvecklingssamtal med spelarna 

▪ Meningen är att vi ska få veta lite angående enskilda tjejers 

uppfattning och vår träning och deras behov 

• Hur dom trivs generellt 

• Laget 

• Hur tycker dom själva att det går? 

o Vad vill dom träna mer på? 

o Med mera..  

▪ Detta ger även oss möjlighet att ge personlig feedback om utveckling 

etc.  

 

 



 

➢ Lagkassan 

o 2023-09-18 har vi 8 867kr i kassan 

▪ Avdrag för kiosken i samband med två matcher ej gjord, ca 600kr. 

o Vad ska lagkassan avvändas till? 

▪ Löpande utgifter – exempel nedan 

• Laget betalar själva ev mat och dryck vid resor 

• Laget betalar själva materiel utöver det som tillhör match & 

träning (Högtalare etc) 

• Laget betalar själva extra aktiviteter förutom det som tid nämns 

nedan 

• Laget betalar själva övernattningar på det aktiviteter som inte 

föreningen har med i sin plan. 

• Föreningen betalar anmälningsavgifter till cuper 

• Föreningen betalar övernattning till vissa cuper (fastställda i 

föreningens plan för cuper) 

• Föreningen har historiskt betalat sommar & 

avslutningsaktiviteter – planen är att detta fortsätter 

o Ledarna söker stöd från föräldrarna i att få köpa nedanstående 

▪ Högtalare till match och träning – Närvarande föräldrar godkände detta 

(Angela ska undersöka detta på sitt jobb) 

▪ Hopfällbar avbytarbänk till borta matcher då detta ofta saknas 

• Pris ca 1500kr – Godkändes av närvarande föräldrar  

o Hur samlar vi in pengar framöver? 

▪ En del känner sig inte bekväma med att betala för god laginsats. 

• Vi poängterar att detta är helt frivilligt! 

o Ingen ser vem som betalat in vad, inte ens Peter som har 

insyn på kontot, alla inbetalningar är anonyma och bara 

belopp syns. 

• Förslag på aktiviteter för att få in pengar 

o Bakluckeloppis 

o Lotteri 

o New Body 

o Kakor 

▪ Det beslutades att titta vidare på kakförsäljning 

▪ Föräldragruppen tar ansvaret för detta 

• Det finns möjlighet att månadsspara genom den digitala 

lagkassan. 

o Detta kan göras individuellt för en spelare eller som en 

fast summa som tillfaller hela laget 

o Ifall något barn slutar kan man inte kräva utbetalning av 

dessa pengar, de tillfaller laget. 

 



 

➢ Utmaningar ledarna står inför 

o Tjejerna utvecklas olika 

▪ Fysiken skiljer dem väldigt mycket åt 

• Svårt att tillgodose allas förmåga och behov av träning till 100% 

▪ En del är ”pre-pubertala” eller pubertala redan 

• En del börjar ha lite attityd, kaxiga och utmanande 

• En del har svårt att lyssna eller pratar när ledarna pratar 

o Frustrerande för ledarna 

o Tråkigt för de som vill lyssna 

• Även om vi säger till så ska en del ”utmana” och ”testa oss” 

genom med tjafs... 

o Föräldrarna gav ledarna mandat att stävja detta på bästa 

sätt – i värsta fall kan avvisning från träning bli aktuellt. 

 

o Grupperingar i laget 

▪ Vi ser ganska tydliga grupperingar i laget 

• För att bygga ett lag behöver alla kunna vara med alla och 

acceptera alla  

o Vi försöker därför att dela på dessa grupperingar med 

jämna mellanrum 

• När vi spelar match är vi ofta fullt lag så vi kan byta hela laget 

vid byte, därför delas tjejerna in i två jämna grupper innan 

match och vi kan inte alltid tillgodose individers egen önskan 

om att spela med varandra 

• När vi träna så försöker vi också göra jämna grupper för att göra 

träningen meningsfull och utvecklande för hela gruppen. 

 

o Vi noterar dessvärre en del ”tjafs” mellan vissa tjejer 

▪ En del bär säkert tjejerna med sig från skolan. 

• Vad som händer i skolan har vi ingen kontroll över men på 

träningarna och matcherna har vi nolltolerans mot bråk, 

mobbing och personangrepp. 

o Vi har indikationer på att en del tjejer känner att dom blir utsatta för 

utfrysning och personangrepp (utseende etc) och det är otroligt ledsamt och 

totalt oacceptabelt! Vi har inte själva sett något av detta ännu, men det har 

kommit till vår kännedom på annat vis.  

▪ VI POÄNGTERAR ÅTERIGEN NOLLTOLERANSEN. Ser vi något eller om vi 

får veta att detta försätter kommer vi omedelbart att agera enligt 

nedan. 

• Information till berörda barns föräldrar 

• Samtal med tjejerna och/eller föräldrarna 



▪ Om det fortfarande inte blir bättre kommer vi att behöva ta till de 

åtgärder föreningen har i sin policy och har bett styrelsen om en 

handlingsplan för hur vi går till väga då.  

 

• Naturligtvis förstår vi att i denna ålder säger man ibland saker 

som man hört av äldre barn/syskon eller sett på Tik-Tok etc 

utan att kanske förstå innebörden. Dessutom är tjejerna i en 

känslig ålder där man kanske reagerar lätt och känslosamt, 

men vi kommer att följa upp varje incident. 

• Vi ber er även att prata med era barn om sådana här saker 

hemma för att om möjligt stävja det tidigt 

 

➢ Övrigt 

o Samling 

▪ Vi vill gärna samlas och åka samtidigt till bortamatcher i den mån det 

går, därför samlas vi nu på ST1 i stället. 

o Ombyte och dusch 

▪ Vi önskar att tjejerna byter om och duschar tillsammans. Det stärker 

laget att kunna visa sig för varandra. En del tjejer har till vana att 

komma ombyta trots påminnelser och alla tjejer vill heller inte duscha 

efter matchen. Det vore bra om ni pratade lite detta lite med detta 

hemma, alla ser olika ut och vi utvecklas olika, men det är inget att 

skämmas över. Vi får kommentarer från andra barn om att dom heller 

inte vill ifall inte alla gör det. Det är inte bra för lagets sammanhållning 

att vi ”särbehandlar” vissa tjejer. Om man inte är bekväm i att visa sig 

naken för andra tjejer i samma ålder kanske man kan ha de 

underkläder och linne/topp man ska ha på matchen på sig från början 

och sedan ta matchstället utanpå dessa.  

o Grillen 

▪ Föreningen önskar att man är sparsam med att slänga på korv och 

hamburgare på grillen innan man ser hur mycket folk som kommer. 

Där har varit tillfällen då man fått slänga mat eller skänka bort det 

efter matchen. 

 

 

Mvh, 

Maria, Adde, Johanna & Peter 


